

2019

BOARD OF DIRECTORS	CONSEIL D'ADMINISTRATION
<i>Nomination Form</i>	<i>Formulaire de mise en candidature</i>
We, the undersigned, would like to nominate the following person as a candidate for the 2019-2020 Board of Directors. <i>Please note, you can also nominate yourself!</i>	Les soussignés désirent proposer la candidature de la personne suivante au sein du conseil d'administration 2019-2020. <i>Un membre peut proposer sa propre candidature!</i>

Nominee / candidat(e) :	
Company / entreprise :	
Coordinates / coordonnées :	
**Please provide a brief description of the candidate's work and volunteer experience. One page maximum. **	**Veuillez svp joindre une description des expériences de travail et de bénévolat du candidat/de la candidate. Limite d'une page. **

Signed by three (3) members in good standing <u>PRINT / ÉCRIRE EN LETTRES MOULÉES</u>	Signé par trois (3) membres en règle <u>SIGNATURES</u>
1.	
2.	
3.	

Please return your completed nomination form by email at info@chaleurchamber.ca no later than Tuesday, April 30th, 2019	Veillez retourner votre formulaire par courriel à info@chaleurchamber.ca au plus tard le mardi le 30 avril, 2019
---	---